
Protokoll fört vid Östängens samfällighetsförenings årsmöte lördagen den 23 juni 2007  
 
 

1. Ordförande Richard Hammarström hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

2. Till ordförande för mötet valdes Richard Hammarström. 
3. Till sekreterare för mötet valdes Mona Söderlund. 
4. Som justeringsmän och rösträknare valdes Bruno Söderlund och Roger Karlsson 
5. Angående mötets behöriga utlysande fanns ingen erinran. 
6. Registrering av röstberättigade utfördes och lades till handlingarna. Det hade 

inkommit 5 fullmakter. 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse lästes upp av ordföranden och revisionsberättelsen 

lästes upp av Lennart Larsson och de godkändes av mötet. 
8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 
9. Styrelsens arvode höjdes efter omröstning från 3000:- till 5000:-. 
10. Inga motioner hade inkommit till mötet.  

Styrelsen förslog att lägga ut klippning/röjning av samtliga vägslänter och diken på 
enskilda medlemmar mot ersättning. Mötet enades om att var och en utan ersättning 
skall sköta detta på vägsträckor som ligger utanför sin egen tomt. Övriga vägslänter 
och diken skall under en prövotid på ett år läggas ut på 7 medlemmar som anmält 
intresse och är beredda att utföra detta arbete. Ersättningsnivån skall vara totalt 6000:-
/år för att med gräs/slytrimmer vid två tillfällen under sommaren hålla gräs och sly 
borta (kring midsommar och i slutet på juli). Roger Backman kommer att upprätta en 
områdesplan med 7 delområden som anslås på anslagstavlan. Se även bilaga 1. 
Mötet bestämde att avsättningen till väg och underhåll skulle höjas från 10% till 15%. 

11. Ingen förändring av medlemsavgifterna 2008-2009. 
12. Som styrelseledamöter omvaldes Roger Backman och nyval på Anna-Lena Hellgren. 
13. Som ny styrelsesuppleant valdes Kjell Huzelius 
14. Lennart Larsson och Howard Simson omvaldes som revisorer på 1 år. 
15. Antal Szabolcs omvaldes som revisorsuppleant på 1 år. 
16. Lars Gewers och Lina Rönning omvaldes som valberedning på 1 år. 
17. Övriga frågor. 

Ordförande presenterade informationsbladet som nyligen har gått ut till alla. Det skall 
lämnas vidare till nya ägare vid försäljning. Detta blad är delvis en färskvara och skall 
hållas aktuell av styrelsen.  
Gallring vid badet har genomförts under året. Mötet ansåg inte att det behövdes 
ytterligare gallring inom vår park- och skogsmark utöver det som görs på städdagarna. 
Kommande städdagar under verksamhetsåret blir 13 oktober och 26 april. 

18. Protokoll från mötet kommer att anslås på anslagstavlan och på hemsidan. 
19. Mötet förklarades avslutat och ordförande tackade för visat intresse. 

 
 
Vid protokollet  Justeras  Justeras 
 
 
 
Mona Söderlund  Bruno Söderlund   Roger Karlsson   
 
                                                                         
 



 Bilaga 1 till årsmötesprotokoll med Östängens samfällighetsförening den 23 juni 
2007 
 
 
 

 
 
Angående klippning och röjning av vägslänter och diken 
 
 
Mötet enades om att var och en skall underhålla vägslänter och diken med 
avseende på gräs och sly på den sidan av vägen/vägarna som ligger utanför ens 
egen tomt eller samfälld mark som tex S:11 som förvaltas gemensamt av 
fastigheterna 1:41-1:43.  
 
Detta innebär att den som inte själv kan klara av detta, av vilket skäl det än må 
vara, är ansvarig att se till att någon annan utför arbetet annars skapas lätt 
irritation och osämja om ett lokalt område förblir oskött. Prata därför med din 
granne - kanske har du hjälp att få på nära håll. 
 
Låt oss ha som mål att i alla fall 2 ggr/sommar, vid midsommartid och i slutet på 
juli, klippa ner gräs och sly.  
 
För allas trivsel låt oss hjälpas åt att få ett snyggt och välskött område. 
   
                                                         
 


